
 

Møteprotokoll  

Bekkelaget og Ormøy menighetsråd 
Møtedato 10.04.24 
Møtested Bekkelaget kirkestue 
Arkivsak 23/02621 
Til stede Betzy Marie Ellingsen Tunold, Trond Skard 

Dokka, Kristen Bjorå, Magne Torbjørnsen, 
Inger Christine Krath Hansen, Hans-Joachim 
Schilde, Merete Goderstad 

Møtende varamedlemmer Eva Margrethe Hylin, Michael Thomas Falch, 
Anne Grete Taugbøl 

Forfall Tonje Fossan-Waage, Hilda Elisabeth Werp, 
Kjell Erik Granly, Gry Cecilie Eriksen Haga 

Andre Ann-Magrit Austenå på sak 19/24 og 
Sigmund Akselsen 

Protokollfører Hanne Holmberg Chavez 

 
SAKSLISTE 
 
 
Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Saker til behandling 
 

Saksnummer Sak Ansvarlig for 
saksframstilling 

19/24 Assisterende kirkeverge og 
områdeleder for Søndre Aker 
prosti Ann-Magrit Austenå og 
prost Sigmund Akselsen 
møter MR 

Betzy 

20/24 Møteplan for høsten 2024 Betzy 
21/24 Strategisamling 20. april– 

oppdatering fra 
planleggingskomiteen 

Eva 

22/24 Kirkebenker i Bekkelaget kirke Hanne 
23/24 Plassering av midler i 

likviditetsfond 
Hanne 

24/24 Regnskaper og årsberetninger 
fra underenhetene 

Gry 

25/24 Orienteringssaker Hanne 
26/24 Eventuelt  
 
 
 
Sted og dato 
 
 
Tonje Fossan-Waage    Hanne Holmberg Chavez 



 

Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

- Godkjent 
- Det er kommet inn en sak til eventuelt. Inger Christine Krath Hansen vil informere om 

samlingspunkter for «oss midt i livet». 
- Anne Grete Taugbøl og Michael Falch har stemmerett på grunn av at Tonje Fossan-

Waage og Gry Cecilie Eriksen Haga har meldt forfall. 
 

Det kirkemusikalske arbeidet 
 
Kantor Ole Johannes Kosberg og organist Maren Barlien Guntvedt informerte om bredden i 
det kirkemusikalske arbeidet i menigheten, herunder i gudstjenestene, barnekor, voksenkor, 
bandskole, unge talenter og kulturdugnad.  
 
 
 
Saker til behandling 
 

Sak; Assisterende kirkeverge og områdeleder for Søndre Aker prosti 
Ann-Magrit Austenå og prost Sigmund Akselsen møter MR 
 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

10.04.24 19/24 

 
 
Forslag til vedtak 
Menighetsrådet takker Ann-Magrit Austenå og Sigmund Akselsen for orienteringen 
 
 
Møtebehandling 
Det foregår mye godt samarbeid lokalt. Hensikten med møtet er å bli kjent og gjøre veien 
kortere til fellesråd og prost. Det jobbes aktivt for å forbedre samarbeidet mellom prost og 
fellesråd,f.eks ved ansettelser, introduksjon av nye medarbeidere, årshjul, ferieavvikling osv. 
 
MR skal få til et samspill lokalt og synliggjøre kirken i vårt lokalmiljø. Dette skal fellesrådet 
og prosten tilrettelegge for.   
 
 
Vedtak 
Menighetsrådet takker Ann-Magrit Austenå og Sigmund Akselsen for samtalen 
 
 

 
 
Sak; Møteplan for høsten 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

10.04.24 20/24 

 
 
Forslag til vedtak 



 

Høstens menighetsrådsmøter blir:  
- 11. september 

- 23. oktober 

- 11. desember 
 
 
Møtebehandling 
Onsdager er en dårlig dag for enkelte. Det er et ønske om at møtene ikke starter før klokken 
18.00 
 
 
Vedtak 

• AU møter legges ikke på onsdager, men på en annen ukedag 

• MR møtene bør ikke starte før klokken 18.00 

• MR møtene legges på de ulike gudstjenestestedene i menigheten  

• Høstens menighetsrådsmøter blir:  
- 11. september 
- 23. oktober 
- 11. desember 

 

 
 
 
Sak; Strategisamling 20. april– oppdatering fra planleggingskomiteen 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

10.04.24 21/24 

 
 
Forslag til vedtak 
MR tar oppdateringen til etterretning 
 
 
Møtebehandling 
Det er et ønske om å korte ned programmet og bruke mer tid på den siste bolken.  
 
Idemyldring uten begrensninger er morsomt og forløsende. Kan vi sette det på hodet; starte 
med det kreative, det vil si den siste bolken? 
 
Det er viktig å vite hvor vi kommer fra (innlegget til Randi Dyrerud), hvordan dagens 
situasjon er (innlegget til Trond Skard Dokka) og bli kjent med nåværende strategi (innlegget 
til Betzy Tunold). 
 
Vi korter ned på de første bolkene, men bevarer hvorfor tre kirker, menighetens historikk og 
dagens situasjon og gir mer tid til den siste bolken. 
 
 
Vedtak 
MR takker for tentativt program for strategisamlingen og ber administrasjonen i samarbeid 
med planleggingskomiteen om å justere programmet i overensstemmelse med innspillene i 
diskusjonen.  
 



 

 
 
Sak; Kirkebenker i Bekkelaget kirke 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

10.04.24 22/24 

 
 
Forslag til vedtak 
Menighetsrådet godkjenner at det er blitt montert integrert lys på baksiden av de fem første 
benkeradene i Bekkelaget kirke. 
 
Menighetsrådet godkjenner at markerte benker fjernes fra galleriet i Bekkelaget kirke. 
 
Menighetsrådet godkjenner at det installeres anordninger som sikrer at benkene i 
Bekkelaget kirke står stødig og med lik avstand til hverandre. 
 
 
Møtebehandling 
 
Riksantikvaren er ikke imot at det er montert lys på benkene i kirkerommet, men 
Riksantikvaren kan bare godkjenne arbeidet på grunnlag av en søknad fra Fellesrådet. 
Fellesrådet må ha et vedtak fra MR for å kunne sende søknad til Riksantikvaren om 
godkjennelse. 
 
Det er benkene uten rygg på galleriet som vi ønsker å flytte på Fellesrådets lager.  
 
Det haster å gjøre noe med kirkebenkene. De er ikke stødige og dette kan være en risiko ift 
helse, miljø og sikkerhet. Fellesrådet har utsatt fastmonteringen pga manglende budsjett og 
vi vet ikke når vi får fastmontert benkene i en skinne på gulvet.  
 
 
Vedtak 
Menighetsrådet godkjenner at det er blitt montert integrert lys på baksiden av de fem første 
benkeradene i Bekkelaget kirke. 
 
Menighetsrådet godkjenner at markerte benker fjernes fra galleriet i Bekkelaget kirke. 
 
Menighetsrådet godkjenner at det installeres anordninger som sikrer at benkene i 
Bekkelaget kirke står stødig og med lik avstand til hverandre.  
 
Daglig leder videreformidler vedtakene til fellesrådet. 
 

 
 
 
Sak; Plassering av midler i likviditetsfond 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

10.04.24 23/24 

 
 



 

Forslag til vedtak 
Menighetsrådet godkjenner at 513 287, 51 kroner er plassert i DNB likviditet II B og DNB 
Likviditet A 
 
 
Møtebehandling 
I forbindelse med årsoppgjøret og revisjonen etterspurte Fellesrådet og Deloitte 
dokumentasjon om menighetsrådets vedtak om plassering av midlene i  to ulike 
likviditetsfond.  
 
For å unngå at man havner i samme situasjon ved årsoppgjøret for 2024, ønsker daglig 
leder at det gjøres et enkeltvedtak om plasseringen av disse midlene. 
 
 
Vedtak 
Menighetsrådet godkjenner at 513 287, 51 kroner er plassert i DNB likviditet II B og DNB 
Likviditet A 
 

 
 
 
Sak; Regnskaper og årsberetninger fra underenhetene 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

10.04.24 24/24 

 
 
Forslag til vedtak 
Menighetsrådet godkjenner det midlertidige årsregnskapet for 2023 for: 

- Bekkelaget kirkes barnehage 

- Simensbråten- Ekeberg seniorsenter 
 
 
Møtebehandling 
Både Bekkelaget kirkes barnehage og Simensbråten- Ekeberg seniorsenter driftes godt.  
 
Årsregnskapene på begge steder viser et mindreforbruk på 283 611 på seniorsenteret og 
253 716 i barnehagen. Barnehagen har et investeringsregnskap for forbedringer de har gjort 
i uteområdet. I 2024 vil man også gjøre forbedringer inne.  
 
 
Vedtak 
Menighetsrådet godkjenner det midlertidige årsregnskapet for 2023 for: 

- Bekkelaget kirkes barnehage 

- Simensbråten-Ekeberg seniorsenter 
 

 
 
 
Sak; Orienteringssaker 
 



 

 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

10.04.24 25/24 

 
 
Forslag til vedtak 
Menighetsrådet tar orienteringen til etterretning 
 
 
Møtebehandling 
Det er positivt at Lotteri- og stiftelsestilsynet har godkjent å oppheve stiftelsen Martha 
Larsens fond (org. nr. 991 101 322) og at gjenstående midler, 998 270 kroner, skal brukes til 
formålet eller beslektet formål, dvs. diakonalt arbeid for eldre i soknet.  
Det er ønskelig med et tilsvarende vedtak mht. Inger-Johanne Stiftelsen.  
 
MR bør vurdere en formatendring av Kontakten. Nordstands menighetsblad kan være en 
god referanse. Soknepresten har sondert om samarbeid mellom Lambertseter, Nordstrand, 
Ljan og Bekkelaget/Ormøy om menighetsblad, men dette har ikke ført fram. Denne 
diskusjonen tas videre i strategisamlingen. Det er viktig å tenke helhetlig rundt 
kommunikasjon. Den godkjente moderniseringen er det riktig å gjennomføre uansett. 
 
Alle orienteringene bør vedlegges i ett dokument, ikke flere dokumenter. 
 
 
Vedtak 
Med kommentarene som framkom på møtet, tar menighetsrådet orienteringene til 
etterretning 
 

 
 
Sak; Eventuelt 
 
Behandlet av Møtedato Saksnummer 
Bekkelaget og Ormøy 
menighetsråd 

10.04.24 26/24 

 
 
Forslag til vedtak 
 
 
 
Møtebehandling 
Inger Christine Krath Hansen har samlet en gruppe som tidligere var engasjert i 
menigheten. De har snakket om hvordan kirka kan være en samlingsplass for personer som 
nå er midt i livet. Mange ønsker et fellesskap, men er ikke nødvendigvis kristne. Vi må 
derfor ha ett spenn i temaer som inkluderer mange.  
 
Det er tre par som ønsker å starte opp samlinger. En vil være før sommeren.  
Målet er å samles fire ganger i året. 
 
 
Vedtak 
MR takker for et strålende initiativ og ønsker det hjertelig velkommen 
 


